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NEW QUESTION: 1对于分组交换方式的理解,下列说法中正确的是 ______ 。（多选)A.
分组交换包括基于帧的分组交换和基于信元的分组交换B.
每个分组都载有接收方和发送方的地址标识,分组可以不需要任何操作而直接转发,从而提高了效率C.
分组交换是一种基于直通转发（ cut-through switching )的交换方式D.
传输的信息被划分为一定长度的分组,以分组为单位进行转发Answer: A,D

NEW QUESTION: 2You are developing a Windows Presentation Foundation (WPF) application.
The application is for commercial use and requires a valid license key to be entered. You create
a project type of Class Library that contains the code to validate license keys.You need to
ensure that the user enters a valid license key during installation of the software.Which
deployment should reference the class library?A. XBAPB. ClickOnceC. Setup ProjectD. XCopy
Answer: D

NEW QUESTION: 3Which of the following routing protocols relies on hop count as its ONLY
metric?A. OSPFB. BGPC. EIGRPD. RIPAnswer: DExplanation:Explanation/Reference:
Explanation:
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